

**Clélia Colonna
bei ImPulsTanz**

Performances

2016

The Greatest Christmas Breakdown Special Songs Of The Guts Cowbirds
(Performer)

2014

The Bosch Experience
Georg Blaschke /
M.A.P. Vienna
(Performer, Singer)

Workshops

2018

Voice Tales
Cowbirds

2014

Unique – And Liked By Everyone (12-15 J)
Charlotta Ruth Feat. Clélia Colonna & Laura Weiss

**Irene Coticchio
bei ImPulsTanz**

Performance

2016

The Greatest Christmas Breakdown Special Songs Of The Guts Cowbirds
(Performer)

Workshop

2018

Voice Tales
Cowbirds

**Rotraud Kern
bei ImPulsTanz**

Performances

2017

Do-Undo
Lisa Hinterreithner mit
Rotraud Kern
(Performer)

2016

The Greatest Christmas Breakdown Special Songs Of The Guts Cowbirds
(Performer)

2014

The Bosch Experience
Georg Blaschke /
M.A.P. Vienna
(Performer, Singer)

**Caroline Decker
bei ImPulsTanz**

Performance

2016

The Greatest Christmas Breakdown Special Songs Of The Guts Cowbirds
(Performer)

Workshop

2018

Voice Tales
Cowbirds

IMPULSTANZ

Vienna International Dance Festival 2018



cowbirds
polyphonic tracks –
Konzert / Performance /
Album Release

02. August, 23:00 Uhr,
Volkstheater – Rote Bar

Credits

Konzept & Performance cowbirds
(Clélia Colonna, Irene Coticchio,
Caroline Decker, Rotraud Kern)

Sounddesign Peter Kutin
Dauer 50 Minuten

Zur anschließenden Party laden
DJ Alma Omega & Hungry Ghosts ein!

**Die Festivalleitung widmet diesen Abend
dem Andenken an Hans Hurch – einem
großen Fan der cowbirds.**

Nach fünf Jahren der Erforschung polyphoner Lieder aus Korsika und Sizilien präsentieren cowbirds ihr erstes Album mit polyphonic tracks, die im Geiste des Field Recordings in Zusammenarbeit mit Nik Hummer entstanden sind.
Das Album versucht die Übertragung von traditionellen Liedern aus ihrer ursprünglichen Umgebung in die andere Klangwelt Wiens. Ein Versuch, für jeden dieser Songs eine neue Präsenz zu finden.

The festival direction dedicates this evening to the remembrance of Hans Hurch – a big fan of the cowbirds.

After five years of research on polyphonic songs from corsica and sicily, cowbirds present their first album *polyphonic tracks* created in the spirit of field recording in cooperation with Nik Hummer.
The album proposes a „transplantation“ of traditional songs from their original sources into the different soundscapes that surround the Vienna-based group. An attempt to negotiate a new presence for each of these songs.

Biografie / Biography

cowbirds

ist ein in Wien ansässiges Kollektiv, das sich seit 2013 mit traditionellen Formen und Strukturen des traditionellen Gesangs aus Korsika und Sizilien beschäftigt. Ausgehend von der zeitgenössischen Tanz- und Performanceszene erforschen sie das Potential von polyphonem Gesang und kreieren verschiedene Präsentationsformate; Live-Klanginstallationen, Konzerte, partizipatorische Performances ... Ihnen ist es wichtig, traditionelle Musik mit neuer Musik und zeitgenössischer Performance zusammenzubringen. Bisher hat Cowbirds mit österreichischen und deutschen Choreograf_innen, Komponist_innen und bildenden Künstler_innen wie Paul Wenninger, Peter Jakober, Raúl Maia, Ben J. Riepe, Elisabeth B. Tambwe und Thomas Jelinek zusammengearbeitet. Das Kollektiv pflegt auch einen regelmäßigen Austausch mit Sänger_innen und Musiker_innen aus Korsika und Sizilien.

is a Vienna-based collective, dealing with traditional forms and structures of traditional singing from Corsica and Sicily since 2013. Coming from the contemporary dance and performing scene, they explore the potential of polyphonic singing and create different formats of presentation; live sound installations, concerts, participatory performances... They emphasize on bringing together traditional music with new music and contemporary performance. So far cowbirds has worked with Austria- and Germany-based choreographers, composers and visual artists such as Paul Wenninger, Peter Jakober, Raúl Maia, Ben J. Riepe, Elisabeth B. Tambwe, Thomas Jelinek... The collective also pursues a regular exchange with singers and musicians from Corsica and Sicily.

cowbirds.wordpress.com